
Referat fra FAU møte 22.11.22 
Tilstede: Elsa D. Jerstad, Anette Berntsen, Maiken A. Håland, Jan Arild 
Herredsvela, Irene, R. Losvik, Åse Skrudland, Silje H. Hansen. 
 

1. Rektor informerer om undersøkelser vedrørende trivsel som 
gjennomføres i disse tider. Både elever, foresatte og ansatte fyller ut 
skjema. Dette er nyttig informasjon for skolen i videre arbeid. Det har 
vært dårlig svarprosent fra foresatte. Blir sendt ut påminning, kanskje 
dette bør sendes på SMS? 
Rektor informerer om personalsituasjon, Bryne u.skole har lite fravær. En 
lærer har nylig sagt opp. Denne stilling blir mest sannsynlig ikke lyst ut 
som fast, pga. endring i elevtall neste høst som vil føre til at de trenger 
mindre lærere. 
Skolen har fått nytt påbygg/vindskur, dette hjelper ift. vind og 
gjennomtrekk ved hovedinngang.  
Kantinen er fortsatt populær blant elevene, her skjer litt kjekke 
aktiviteter. 
 

2. Rektor gjennomgår rapport fra Agend Kaupang om Time Kommune sin 
skoledrift.  

 
3. Rektor gjennomgår nasjonale prøver fra høsten 2022. Disse viser gode 

resultater. De oppnår ikke mål om mindre en 15 % på nivå 1 og 2 ift. alle 
trinn, men skolen har klart å løfte svært mange elever.  
 

4. Elevrådet har ønske om at skolen vurderer leksefri. Rektor har sett på 
forsking ift. lekser og laget en PowerPoint som skal vises til elevrådet på 
neste møte. Usikkert hva dette fører til.  
 

5. Skolen skal gjennomføre vinterball for alle elever 12 januar. 
Møllekjelleren stiller med vakter, de trenger også hjelp av foreldre. Dette 
arrangementet koster 150,- pr elev. Skolen vil sende ut info om at det 
kan gis støtte til de familier som ikke har økonomi til dette. Viktig at alle 
får mulighet for å delta.   
 

6. Neste møte 21. februar kl. 19.00. 
 

 
 
 



 
Referent Silje H. Hansen.  

 
 
 
 
 

 


